
Beträffande tullkvoten för tonfiskfilé har kommissionen konstaterat att gemenskapens produktion av
tonfiskfilé inte räcker för att täcka behoven inom gemenskapen. I själva verket behöver gemenskapens
konservindustri mer och mer lita till import från tredje land. Detta konstaterande har bekräftats av de
siffror som den 15 januari 1999 tillhandahölls av den spanska producentorganisationen ”Asociación
Nacional de Fabricantes de Conservas de Pescado y Marisco” (Anfaco). Denna statistik visar att Spanien,
som är den medlemsstat som huvudsakligen producerar tonfiskfilé, själv inte kan försörja sin industri.

Kommissionen har också lagt märke till att importen från de länder som kommer i åtnjutande av en
preferensordning (AVS-länderna och GSP), när denna import görs enligt reglerna om ursprung, något som
parlamentsledamoten med rätta lägger stor vikt vid, inte räcker till för att försörja gemenskapens konserv-
industri.

(1999/C 370/118) SKRIFTLIG FRÅGA E-0686/99

från Daniel Varela Suanzes-Carpegna (PPE) till kommissionen

(26 mars 1999)

Angående: Tullkvoter för tonfiskfilé för 1999

Den nuvarande strukturen och mekanismen för försörjning av tonfiskfilé från EU-länderna grundar sig på
en mycket svåruppnåelig balans mellan gemenskapsflottans olika legitima intressen.

Hur förklarar kommissionen mot denna bakgrund ansökan om att öppna en ny tullkvot som står i direkt
strid med intressena hos nämnda gemenskapsflotta vars naturliga marknadsandel drastiskt skulle minska?

Svar från Emma Bonino på kommissionens vägnar

(7 maj 1999)

Kommissionen menar att det inte kan skada gemenskapens fiskefartygsägare att det öppnas en tids- och
kvantitetsbegränsad tullkvot, med en tullsats på 6 %. Den menar också att detta inte kan minska deras
andel av gemenskapsmarknadens tonfiskförsörjning.

Till följd av världsmarknadens behov är det så att gemenskapsflottan avsätter en inte obetydlig del av sin
produktion i tredje land. Betecknande är här att den, jämfört med 1996, år 1998 minskade sina leveranser
till gemenskapsmarknaden med 15 %. Minskningen var hela 36 % för tonfiskarten yellowfin, som är den
mest eftertraktade för produktionen av kvalitetskonserver.
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från Fernand Herman (PPE) till kommissionen

(26 mars 1999)

Angående: Situationen för stärkelseindustrin och dess industriella kunder i EU

I min muntliga fråga O-0025/96 (1) riktade jag kommissionens uppmärksamhet på att den europeiska
stärkelseindustrin inte längre var i stånd att försörja sina kunder (pappers-, jäsnings- och bioteknikindustrin
med flera) på ett tillfredsställande sätt, i synnerhet till följd av otillräckliga bidrag.

Ledamoten av kommissionen Fischler svarade, under plenarsammanträdet i Strasbourg den 15 februari
1996, att kommissionen skulle göra allt för att vår industri skulle garanteras tillfredsställande konkurrens-
villkor i förhållande till konkurrenterna i tredje land.

Jag konstaterar idag att produktionsstöden varit otillräckliga under mer än hälften av de tre år som gått
sedan februari 1996.
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